
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 381
Idet der henvises til Reuters Finans telegram 22. februar 2012 "Skatteforvalt-
ningen blev nedbrudt under Fogh – Stavad”, og følgende passage i det hø-
ringsaktuelle lovforslag "Forslag til Lov om afgift af skadesforsikringer (Skade-
sforsikringsafgiftsloven)": "I forhold til beregning af en ny afgiftssats har Skat-
teministeriet konstateret en forkert praksis vedrørende den gældende stem-
pelafgift, som skønnes at have medført et provenutab efter tilbageløb på ca.
275 mio. kr. om året i 2012-niveau" bedes ministeren redegøre for:
a. Hvornår, hvorfor og under hvilken minister den forkerte praksis er opstået?
b. Hvornår og under hvilken minister blev den forkerte praksis opdaget?
c. Hvor stort et provenu statskassen samlet set i 2012 priser, er gået glip af,
siden den forkerte praksis opstod?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. marts 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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